



Strike Appeal

Almost 2,000 CUPE members in Windsor have been walking the picket line since mid-April. CUPE Local 543 and Local 82 are holding the line for the hard-won wages and benefits that sustain their local community.

These members deliver outside municipal services like garbage pickup and parks maintenance, but also perform inside municipal services like child care and social assistance or welfare provision, along with many other types of work. When our members work, Windsor wins.

Although Windsor is already hard hit by auto sector layoffs, the Mayor personally inserted himself into negotiations to demand the surrender of retirement health benefits. Using the shock of recession as an opportunity to try to deprive city workers of these benefits, Mayor Eddie Francis created the impasse that resulted in the strike.

These CUPE members in Windsor are not just fighting for what is fair for themselves, they are on the line defending the rights for future generations.

This is fundamentally a fight against concessions. These workers need our continued support as a union in order to stay strong and win this battle with a mayor who seems hell bent to try to break our union. We will not let this happen.

Support the Windsor City Workers in their fight for the future !

Get Updates and Send Web Support -- Visit the Local's Strike Website
<http://82.cupe.ca/> or <http://www.543.cupe.ca/>

Financial support

Cheques can be made payable and mailed to:
CUPE Local 543 and Local 82 Strike Fund
1576 Parent Avenue
Windsor, Ontario
N8X 4J7

Your support is greatly appreciated.

A handwritten signature in black ink that reads "Sid Ryan".

Patrick (Sid) Ryan
President

COPE491/EW

A handwritten signature in black ink that reads "Fred Hahn".

Fred Hahn
Secretary-Treasurer



Appel de soutien aux grévistes

Près de 2 000 membres du SCFP à Windsor sont sur le piquet de grève depuis la mi-avril. Les sections locales 543 et 82 du SCFP résistent pour préserver les salaires et avantages sociaux pour lesquels ils ont tant lutté et qui contribuent à soutenir leur collectivité.

Ces membres assurent autant les services des cols bleus de la ville, comme la collecte des ordures et l'entretien des parcs, que les services des cols blancs, comme les services de garde, les services sociaux et l'aide sociale, en plus de divers autres types de travail.

Alors que la ville de Windsor est durement frappée par les licenciements dans l'industrie automobile, le maire est personnellement intervenu dans les négociations afin de demander la fin des prestations de retraite. Utilisant la récession comme prétexte, il tente de priver les futurs employés de la ville de ces avantages. C'est le maire Eddie Francis qui a créé l'impasse dans laquelle nous sommes maintenant.

Les travailleurs de Windsor ne se battent pas pour la défense de leur propre cause. Ils se battent pour les droits des générations à venir.

Il s'agit essentiellement d'une bataille contre les concessions. Ces travailleurs ont besoin de notre soutien comme syndicat pour être en mesure de demeurer forts et de gagner cette bataille engagée contre un maire qui semble déterminé à briser notre syndicat. Nous ne permettrons pas qu'une telle chose se produise.

Appuyez les travailleurs municipaux de Windsor dans leur lutte pour l'avenir !

Obtenez des mises à jour et faites parvenir vos appuis Web – en vous rendant sur le site Web de la section locale 82 à <http://82.cupe.ca/> et de la section locale 543 à <http://www.543.cupe.ca/>

Soutien financier

Les chèques peuvent être faits à l'ordre du Fonds de grève de la section locale 543 du SCFP
ou de la section locale 82 du SCFP
1576, Ave. Parent
Windsor, Ontario N8X 4J7

Votre appui est grandement apprécié.

Patrick (Sid) Ryan
Président

SEPB491

Fred Hahn
Secrétaire-trésorier